

Gary Chang 張家豪夫婦宣教士

向日本宣揚基督的愛



Gary 成長在台灣，12 歲時移民紐西蘭。大學時，Gary 參加學員傳道會，並參加了2個月的短宣。他清楚神對他的全職事奉，因此在2000來美國進修神學教育，完成 IBC 美國浸信聖經學校的學士，和 Biola University, Talbot 神學院的道學碩士 M. Div.。2010-2012 在 ACBC 教會的舊址培城國語教會擔任全時間的教育傳道，2013-2017 在 San Diego 主恩堂的特美谷分堂擔任牧者。2016年5月正式蒙召，預備全家前往日本宣教。Gary 宣教士有一個與他相愛同心事奉的太太，Jennifer 施欣慧，還有一男一女，兩個可愛的孩子。Gary 是 ACBC 支持的宣教士。

Gary grew up in Taiwan, moved to New Zealand with family at age 12. In his college years, he participated Christian fellowship, he also made a 2 months short term mission. He then, clearly realized God's calling him for full time ministry. Because that, Gary came to US in year 2000 to be equipped for full time ministry work. He earned a BS from IBC US Baptist Bible School, and M. Div. from Biola University, Talbot Theology Seminary. 2010-2012, Gary served full time at Pasadena Mandarin Baptist Church (ACBC's previous church location) on education ministry. 2013-2017, Gary has been the minister of San Diego 主恩堂的特美谷 branch church. On May, 2016, Gary followed his calling to be a missionary of Japan, prepared leaving US for Japan. Gary has a loving wife, Jennifer who is also a faithful servant of God. They have 2 lovely children, a boy and a girl. Our church ACBC currently supports Gary & Jennifer's ministry at Japan. Gary's affiliated mission organization is World Venture.

差會 Affiliated Mission Organization

World Venture (WV)

Gary Chang / 差會 WorldVenture
Gary Chang web site 網站